



香港聖類斯中學家長教師會

通告第 09 號 (23-24)

家長及監護人：

親子電影欣賞《年少日記》(IIB 級)

本會將於 2024 年 5 月 25 日(星期六) 舉辦親子電影欣賞活動，好讓家長及學生能以優惠價錢，欣賞電影《年少日記》。電影探討年青少年及學童問題，是一套具有感染力及反思性的作品。電影完結後，校方邀請了電影中的演員及本校校友鄭中基先生到場與大家進行互動交流。有關詳情如下：

| | |
|-----|---|
| 日期： | 2024 年 5 月 25 日(星期六) |
| 費用： | 每位 HK \$20, 大小同價 (餘款由教育局及本校家教會補貼) 歡迎家長或學生參與該活動，最多可申請兩位參加 |
| 時間： | 上午 9:00 至 11:00 |
| 地點： | 銅鑼灣時代廣場英皇戲院 |
| 嘉賓： | 著名藝人及校友鄭中基先生 |
| 名額： | 250 人 (名額有限，以先到先得為準) |

(備註：如活動當日因八號風球或黑雨或惡劣天氣關係未能舉行，活動將順延舉行，所繳費用恕不退回。)

有興趣參加者請填妥回條，連同費用經電子系統 eClass 於 2024年5月14日(星期二)或之前交回。如有任何查詢，歡迎致電2546 0117與何偉良副校長聯絡。

順祝 生活愉快！

會長 游偉賢 謹啟

2024 年 5 月 8 日



香港聖類斯中學家長教師會

通告第 09 號 (23-24)

親子電影欣賞《年少日記》回條

敬覆者：

本人(家長姓名) _____ (學生姓名: _____ 班別: _____ 學號: _____)

*參加/不參加 親子電影欣賞活動。

請於合適的選項加上 ✓ 別號

一位參加，總費用共\$20

兩位參加，總費用共\$40

日期: _____ 聯絡電話: _____ 家長簽署: _____

*請刪除不適用者。

※請將回條於 5 月 14 日或之前經 eClass 交回※



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No. 09 (23-24)

8th May, 2024

Parent-child Movie Appreciation “Time Still Turns The Pages” (Cat. IIB)

Dear parents and guardians,

Our association will hold a “Parent-Child Movie Appreciation” session on 25th May, 2024 (Saturday). “Time Still Turns The Pages” explores the issues of young people and schoolchildren which is a touching and reflective movie. We are honored to have Mr. CHENG Chung Kei Ronald, a famous artist and our alumnus, conduct a post-viewing session with us. Details are given as follows:

| | |
|--------|--|
| Date: | 25 th May, 2024 (Saturday) |
| Fee: | HK \$20 per person, same price for adult and children (Participants can enjoy the concessions subsidized by EDB and our Association) Parents or students are welcome to participate in this event, and up to two people can apply to participate. |
| Time: | 9:00 a.m. to 11:00 a.m. |
| Venue: | Emperor Cinemas, Times Square, Causeway Bay |
| Guest: | Mr. CHENG Chung Kei Ronald, a famous artist and our alumnus |
| Quota: | 250 (Limited places, first come first served) |

(Remarks: If the activity is cancelled due to the issue of Typhoon Signal No. 8, black rainstorm signal or other adverse weather conditions, the activity will be postponed and the fees will not be refunded.)

Interested parties should complete the reply slip and settle the payment through electronic payment, eClass system, on or before Tuesday, 14th May, 2024. If you have any enquiries, please call 2546 0117 to contact Mr. HO Wai Leung Lawrence, the Vice-Principal.

Thank you for your kind attention!

Yours faithfully,

YAU Wai Yin

Chairperson of HK St. Louis School Parents-Teachers Association



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No.09 (23-24)

Reply slip of "Parent-Child Movie Appreciation"

I (Parent's Name) _____ (Student's Name: _____ Class: _____ Student no.: _____)

***would / would not** like to participate in "Parent-Child Movie Appreciation",

Please tick ✓ the appropriate box.

Only one participant will join, and the total fee is **\$20**

Two participants will join, and the total fee is **\$40**

Date: _____ Contact Number: _____ Parent's Signature: _____

* Please delete the inappropriate option(s).

※ Please complete and return the reply slip through eClass system on or before Tuesday, 14th May, 2024 ※